
Janusz D9bcry6ski
Radny Rady Miasta
Wloclswek

{r"r*to

Wloclawek 19.05.2020 r.

Pan Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta
Wloclawek

(), {':) r 4l
y *T a.r"n 6' ',!'ir€ 

? { Cgr*? fir€- _/

Interpelacje

I. Mieszkaricy Michelina zwracaj4 uwagg na wyboje w ulicy Paprociej na

.-,odcinku migdzy ulicami Trawiast4 a Michelirisk4.
( z.)Mieszkaricy ulicy Kukulczej dopominaj4 sig utwardnienia ich drogi, tak jak
Y I 

innych ulic na osiediu Michelin.
3. lProszg o informacjE, czy prezydent Miasta w ramach swoich dotychczasowych

uprawn i eri zwolnil z plac enia podatk u od n ieruchomodc i przedsi gbi orc6w
naszego Miasta? JeSli tak, to proszg o podanie nazw firm, kt6re zostaly
zwolnione z tej daniny w tym roku kalendarzowym.

4. Dlaczego Miasto Wloclawek nie potrafi poprawni e zloec do wojewody
kuiawsko-pomorskiego wniosku o pozwolenie na budowg dotyczEcego
koniecznego remontu i przebudoorry jezdni na przeprawie drogowej pizez
wloclawskq zaporg. Kolejne wnioski skladane przezprezydenta pozostaj 4bez
rozpoznania, bo nie spetniaj4 wymaganych kryteri6w Czy Miasto stai na to,
by w kolejnym roku nie wykorzystai dotacji rz4dowej, blisko 4 mln zl na ro
zadanie. Czy w LJrzgdzie Miasta nie ma juz kompetentnej osoby potrafiqcej
prawidlowo zloiryI wniosek wrazze stosownymi dokumentami. Ta karygoina
sytuacja moze skutkowai zamknigciem przeprawy drogowej i narazeniem
budzetu Miasta na niepowetowane straty.

5. Kierowcy narzekajq na wyboje w jezdni polnocnej ul. Wronie.i na odcinku od
ul. Okrzei do ronda przy Tesco.

Z powaianiem

Janusz Dgbcqyrtski
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